
Referat fra afdelingsbestyrelsens møde i Afdeling Dalgasparken 

Mødedato: torsdag 24. november 2022 
Mødetidspunkt: Klokken: 17:00  
Mødested: Fællesrummet  
Mødedeltagere:  
Ole Kildevang Kristensen,  
Jørn Overgaard  
Mona Haven Jensen,  
Ulla Elsborg  
Vera Horsted  

Dagsorden: 
1. Godkendelse af referat fra 30 august 2022. Referatet godkendt.

2. Der er 3 lejligheder der kommer nye i beboer, de første flyttede ind
15/11 4 c 3 sal  4 d 1 sal  1 /12 og 2 c 1 sal  dør 2  1/1 2023

Der er stadig 2 medejer lejligheder ledige 

Lidt nyt fra Fruehøjgaard samarbejdet med den nye direktør er 
desværre ophørt Hanne Skov er blevet indsat konstituent direktør ind til 
der er fundet en ny direktør. Samarbejdet med den nye driftschef er 
også ophørt. 

3. Bestyrelsens mødeplan godkendt.

4. Opfølgning på afdelingsmødet i september.

Nøgleboks til gæsteværelserne er lavet.

Ifølge brandmyndighederne må der ikke stilles cykler i

trappeopgangen eller under trappen.

Vi afventer dato for møde med Fruehøjgaard angående løsning på
problemet med at udlejning af medejerlejligheder 

 Asfalten foran affaldsrummet mangler at blive lavet helt færdig 

   Mangler svar på om evt. nye emhætter eller der skal mere sug på 
dem centralt.  

5. Gennemgang af beboermappen for ændringer, nu opdateret.

6. Valg af 2 repræsentanter til Fruehøjsgårds repræsentantskab,

Mona og Jørn fortsætter.



7. Hans Jørgen Batz stopper som elevatormand, pga. flytning.

Takker for hans indsats. Der sættes opslag op om, der er en,

som har lyst til at overtage posten.

8. Næste møde 16. marts 2023

90112 Afdeling Dalgasparken
Afdelingsbestyrelsens møde den 24/11 2022

Administrationen har modtaget referatet den 27/11 2022
Administrationen har gennemgået referatet den 29/11 202

Administrationens bemærkninger til referatet:
Pkt. 4 - Opfølgning på afdelingsmødet i september

Vi afventer dato for møde med Fruehøjgaard angående løsning på problem med udlejning af 
medejerboliger.
Adm.: Vi har været i kontakt med Herning Kommune og Realkredit Danmark og afventer pt. at 
få et tilbud fra RD på belåning.

Asfalten foran affaldsrummet mangler at blive lavet helt færdig: 
Adm.: Arbejdet skulle gerne være lavet 

Mangler svar på om evt. nye emhætter eller der skal mere sug på dem centralt: Adm.:Vi har 
det på opgavelisten, og skal have fundet frem til den rette løsning. 




